
 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Βουλευτής Ηλείας 

Κίνημα Αλλαγής 

 

                                                                                                            Αθήνα, 1.10.2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Yπουργό Ανάπτυξης & Επενδύσεων, κ. Άδωνι Γεωργιάδη 

Θέμα: Απλοποίηση της διαδικασίας έκδοσης αδείας χειριστή ανυψωτικού μηχανήματος 

Όπως είναι γνωστό, για την υλοποίηση διαφόρων εργασιών ανύψωσης, μεταφοράς, φόρτωσης 

- εκφόρτωσης κ.λπ., ακόμα και για την κατασκευή ολόκληρων έργων, επιβάλλεται η χρήση 

μηχανημάτων από προσωπικό κατάλληλα εξειδικευμένο προκειμένου να διενεργούνται οι 

εργασίες αυτές εύκολα, γρήγορα και με ασφάλεια. 

Η έλλειψη, όμως, εξειδικευμένων και έμπειρων χειριστών κυρίως λόγω των καθυστερήσεων 

στην έκδοση της σχετικής αδείας αποτελεί μεγάλο πρόβλημα που ταλανίζει πολλές ελληνικές 

επιχειρήσεις logistics πάνω από 10 χρόνια. 

 

Δεδομένου ότι : 

- ο απαιτούμενος χρόνος προϋπηρεσίας για την έκδοση της σχετικής αδείας είναι μεγάλος 

καθώς πρέπει ο ενδιαφερόμενος να μαθητεύσει επί 18 μήνες, σε αντίθεση με άλλες 

ευρωπαϊκές χώρες όπου η σχετική άδεια χορηγείται από σχολές οδηγών σε σύντομο χρονικό 

διάστημα 

-  το κόστος το αναλαμβάνει εξολοκλήρου η επιχείρηση καθώς η μαθητεία του 

εκπαιδευόμενου γίνεται αποκλειστικά δίπλα σε χειριστή που διαθέτει τη σχετική άδεια  
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-  οι επιχειρήσεις υποχρεώνονται να προσλάβουν περισσότερα άτομα για να καλύψουν τις 

ανάγκες τους καθώς κάθε χειριστής μπορεί να εποπτεύει, κατ’ ανώτατο όριο, μέχρι δύο 

βοηθούς ταυτόχρονα, οι οποίοι βρίσκονται στον ίδιο χώρο εργασίας 

- το πρόβλημα είναι ακόμα ποιο έντονο σε απομακρυσμένες περιοχές όπου είναι σχεδόν 

αδύνατο να βρεθούν χειριστές με δίπλωμα 

 

Ερωτάται ο κ. υπουργός : 

1. Προτίθεται να προχωρήσει η κυβέρνηση στην επανεξέταση του τρόπου έκδοσης 

διπλωμάτων χειριστών έργου ώστε να επιταχυνθεί και να απλοποιηθεί η διαδικασία; 

2. Προτίθεται να αναθεωρήσει τις διαδικασίες εκπαίδευσης των χειριστών μέσα από την 

υλοποίηση προγραμμάτων επιμόρφωσης; 

 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 

 

 

 




